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101. Голяны. Состоялось въ Городе Праснышъ одинадцатого / двадцать трого 
Мартъ. Тысяча восемсотъ восемдесятаго года, въ первый часа по полудни.- Явился 
Недзялковскiй Теодоръ владелсць частъ изь Голянъ тридцати четырехь 
летъ отъ роду въ присутствiи Чихоского Юлияна земледельца изь Голянъ соро 
ка три летъ, и Ласага Яна косиьянагоьлуги изь Прасныша пятидесчтый летъ  
отъ роду и предъявилъ натъ Младенца женскаго пола, родившiйся въ Голяна вче 
рашняго дня, въ шесть часовъ вечера, отъ законной его жены Викиорiи из  
Длуголенчкижъ двадцати восеми летъ отъ роду. –Младенцу зтоту при свя- 
томъ крещенiи совершенномъ сего числа дано имя Анна а воспрiемниками 
были Чихоскiи Юлиянъ и Анна ого жена.- Акт сей объявляющему и свиде- 
телямъ неграмотнымъ прочитанъ и Нами подписанъ. - 
 Костятелъ Праснышскаго Ирихода.- 
  Кс. Чаплинскiй 
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101. Golany. It happened in the city of Przasnysz on the eleventh / twenty-third day of 
March, one-thousand eight-hundred eighty, at one o’clock in the afternoon. There appeared 
Teodor Niedziałkowski, owner of a part of Golany, thirty-four years 
of age, in the presence of Julian Czechowski, a farmer in Golany, forty-three 
years of age, and Jan Las, a peasant from Przasnysz, fifty years 
of age and he showed us a child of the female sex, having been born in Golany 
yesterday at six o’clock in the evening, of his lawful wife Wiktoria née 
Długołęcka, twenty-eight years of age. To this child at 
Holy Baptism performed on this date was given the name Anna, and the Godparents 
were Julian Czechowski and Anna his wife. This document was read 
to the declarants and to the illiterate witnesses and signed by us. - 
 The Parish Church in Przasnysz - 
  Rev[erend] Czapliński  

 


